
Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 

Schůzka se konala: 10. února 2015 

Přítomni: Ing. Jaromír Beránek, Mgr. Šárka Kratochvílová, Štěpánka Žlůvová, Martina Šrejberová,  

Dominika Čapková, Martin Křížek 

Omluveni: ------------------- 

Host: Mgr.Martin Zakouřil, ředitel ZŠ BČ 

Program: 1. Přivítání nových členů školské rady ředitelem školy: 

     - ředitel školy, Mgr.Martin Zakouřil, přivítal ve školské radě dva nové zástupce  

      z řad rodičů – Dominiku Čapkovou a Martina Křížka  

       

 2. Podněty k řešení ze strany zástupkyň města 

 a) klasifikace písemné práce psané po delší absenci – tlumočena stížnost blíže 

                   nejmenovaného rodiče na klasifikaci písemné práce → návrh řešení: osobní pohovor  

                   rodiče s ředitelem školy, kde by se přednesly podrobnosti 

 b) kvalita stravy ve školní jídelně – tlumočena stížnost nejmenovaných rodičů (ke které  

                   se přidala i pí.Čapková za rodiče a Mgr.Kratochvílová za některé pedagogy) na kvalitu  

 stravy ve školní jídelně  - zejména používání velkého množství polotovarů, výrobků  

 obsahujících glutamáty, „chemické“ šťávy…. 

 návrh řešení: po delší diskuzi navržena další schůze školské rady cca za  14 dní, 

které by se měla zúčastnit vedoucí stravování Pavlína Blehová 

 

 3. Volba předsedy ŠR a zapisovatele 

  - předseda ŠR: kandidát ing.Jaromír Beránek (pro 5, proti 0) - zvolen 

  - zapisovatel/ka: kandidátka Mgr.Šárka Kratochvílová (pro 5, proti 0) - zvolena 

 

 4. ostatní 

 --------------------------------------------------------------------------------------------------- 

   

v Úpici 12. února 2015 

 

Zapsala:  Mgr. Šárka Kratochvílová 


